
RD 

mm 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Verzonden: 
maandag 

23 

juni 

2025 09:47 

Aan: 

Griffie 

Onderwerp: 

FW: tentstraat 

Van: info vaals 
<info@vaals.nl> 

Verzonden: 
woensdag 

18 

juni 

2025 11:09 

Onderwerp: 

FW: 
tentstraat 

Van: 

BWenome.n <Menomen> 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Verzonden: 
dinsdag 

17 

juni 
2025 20:44 

Aan: info vaals <info@vaals.nl> 

Onderwerp: 
tentstraat 

Waarschuwing: 

Deze e-mail komt 
van 

een externe 

partij. Open 
geen 

documenten 
en 

klik niet 
op 

links 
tenzij 

u zeker weet dat de inhoud 

veilig 

is! 
Bij twijfel raadpleeg 

de IT servicedesk. 

Hallo 

Mijnheer (geanonimiseerd)

Om toch 
nog 

even 

terug 

te komen 
op 

de 

vergadering maandag jl 
wil 

ik kort 

nog 

iets 
mededelen,bloembakken 

die 

weggehaald zij 
door 

gemeente 

Vaals kan 

gewoon 

niet 
„het probleem 

van tentstraat beneden naar het monumentale 

pand 
te 

verleggen 

nemen 

wij 
u dan ook zeer 

kwalijk. 

Zonder hier een 

overleg 

te 

plegen 

met bewoners heeft de raad besloten bakken 

komen 

weg.hierdoor, 

en 

nog, 

kunnen 

voetgangers 

mensen met 

rolstoelen, 

moeders met 

kinderwagens 

hun 

weg 
op 

de 
stoep 

niet 

veilig begaan,omdat 

ze nood 

gedwongen 

naar de 

weg 
op moeten,omdat voertuigen nog geen 

50cm van het monumetale 
pand 

afstaan. 

Wat betreft 
parkeerplaatsen bij 

het 
vroegere 

schinees restaurant te 

creeren,de plaatsen 
schuin 

in te werken in de brede 
stoep 

waar minstens 
7 plaatsen 

kunnen 
komen,vanaf 

de inrit 

Prangen 

tot 

inrit 

schinees,de stoep 
is er zeer breed omdat uit 

tevoeren.wij hopen 
ook dat met ons als bewoners even 

word 

overgesproken,niet 

als de 

vorige 

keer waar 
wij 

Dhr 

B Krijttan 
wonen en de Dhr 

EM 
En Dhr 

mn 

voor een 

gesprek bij 
de 

gemeente uitgenodigd 

waren 

bij 
Dhr om te 

kijken 
wat we konden 

doen 

met de 
bloembakken,maar er was 

toen al besloten door de raad dat de bloembakken 

weg 
moesten, 

zijn 

dan ook de 

dag 

erna 

weggehaald,zo gaat 

men niet met 

burgers 

dit nemen 
wij 

de raad zeer 

kwalijk. 

Wij 
moeten hiervoor 

een 

oplossing vinden,het 
kan niet dat onze bewoners in hun 

slaap gestoord 

worden 

en 

afgassen 

naar de 
slaapkamers 

in 

geblazen krijgen. 

Wat 
wij 

ook 
gaan 

ondernemen de zwart wit 

kenteken,s 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



die in Vaals wonen en gemeld staan aangeven bij de belastinsdienst. 

Wat wij zeer op prijs stellen zijn de Boas die als ze gebeld worden direkt ter plaatse zijn en de 

voertuigen die kort op 

het gebouw staan deze de kans geven het voertuig te verplaatsen. 

Met vriendelijke grooet 

bewoners tentstraat 

2 


